
KS Stari Vodmat

Priprave na volltve so v teku — Letos jeseni bodo v organizacijah SZDL
volitve novih funkcionarjev, od krajevnih prek občinskih, mestnih pa vse do
republiške konference SZDL Na marčevski seji predsedstva KK SZDL na
Taboru so že sprejeli rokovnik opravil, ki jih bo potrebno opraviti do volitev,
pozvati vse DPO in društva, da predlagajo kandidate, ki bi bili voljni delati v
organih SZDL, kadrovsko organizacijo pa zadolžiti, da takoj pnčne s Dostop-
kom evidentiranja.

* * *

Krožek pletenja ie teče - Prejšnjo sredo je začel pri drušivu upokojencev
Tabor delovati nov krožek - krožek pletenja. Zbralo se je kar okoli 20 tovarišic,
ki so nad krožkom zelo navdušene. Prepričane so, da se jim bodo pridružile še
nove in da bo to krožek, ki bo po številu udeleženk prekašal vse osiale.
Dogovorile so se, da se bodo odslej dobivale vsak ponedeljek ob 16. uri v
prostorih KS. V krožek vabijo vse tovarišice, pa tudi tovariše, ki bi si radi
krajšali čas s pletenjem in se enkrat tedensko v prijetni družbi pozabavali.
Pridite!

* * *

Tudi komislja za kulturo izredno delovna - Komisija za kulturo in varstvo
spomenikov pri svetu KS, ki jo vodi dr. Jan Carnelutti, je že takoj po konstituira-
nju začela zelo zavzeto s svojim delom. V marcu je organizirala predavanje o
aidsu. Za mesec april komisija pripravlja novo predavanje tudi o nadvse
aktualni temi - o perečih problemih varstva narave. To pol bo predavatelj
profesor Peter Skoberne, vodja oddelka za varstvo narave pri Zavodu SR
Slovenije za varstvo naravne in kulturne dediščine. Komisija pa pripravlja tudi
še program kulturnih prireditev, s katerim se bo vključila v »majska srečanja«
na Taboru maja letos.

i * * •

Skupno razreievanje problemov - Da je sodelovanje med KS in OZD, kj
delujejo na njenem področju, dobro, ni nekaj novega na KS Tabor. Izredno
dobro medsebojno sodelovanje pa se je razvilo s tovarno Rog. Obstaja nekaj
problemov, za katere menijo eni in drugi, da jih bodo uspešno razrešili lahko le
s skupnimi napori. Eden takšnih je prav gotovo promet na Trubarjevi cesti. V
interesu tako KS kot tovarne same je, da se zadeva čimprej uredi tako v
zadovoljstvo stanovalcev Trubarjeve kot tovarne, oziroma njenih delavcev. Na
Trubarjevi, ki je že tako ali tako ozka, dnevno parkira poleg drugih svoja vozila
še kakih 90 delavcev Roga. Poleg tega dnevno vozi iz in v Rog še toliko in
toliko tovornjakov. Že vse to, potem pa še ostali promet in prometni infarkt je
tu. Na križišču z Rozmanovo pa nastane prava zmešnjava in prerivanje osebnih
avtomobilov in tovornjakov. Na nedavnem sestanku so se predstavniki KS in
Roga dogovorili, da bodo skušali ta najbolj pereč problem reševati skupno.
Tako nameravajo pristojnim v občini predlagati, da Petkovškovo nabrežje ob
tovarni Rog, kjer so bila sedaj v poletnih mesecih skladiSča paprike in paradiz-
nika, preuredijo v parkirišče za tovarno Rog in Trubarjevo ulicd. V tovarni
razmišljajo, kot je povedal direktor, tudi o tem, da bi vhod v tovarno prestavili
na Petkovškovo nabrežje, s čimer bi izredno razbremenili Trubarjevo cesto. Da
bi skupne probleme razreševali v bodoče Se bolj uspešno. bodo Rogovci
delegirali v skupSčino KS svojega delegata.
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